

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-040

「《創科博覽2018》暨學校STEM教育成果嘉年華」(中四及中五)

敬啟者：為增進同學對古代文明與當今創科成果的認識，以及了解國家最新創科成就，現安排上述活動。詳情如下：

活動日期	9月24日(一)	活動時間	8:00 a.m. – 1:30 p.m.
活動地點	灣仔會議展覽中心 及 銅鑼灣聖保祿學校		
集合時間	8:00 a.m.	集合地點	本校
解散時間	1:30 p.m.	解散地點	灣仔港鐵站
負責老師	徐思明副校長、方浩智主任		
活動內容	8:10 a.m. 上旅遊巴往銅鑼灣聖保祿學校 9:00 a.m. 參觀嘉年華 10:30 a.m. 講座(主題：從 STEM 到 STEAM — 我的大豆科研之旅) 11:45 a.m. 上旅遊巴往灣仔會議展覽中心 12:00 noon 博覽導賞 1:30 p.m. 到灣仔港鐵站解散		
費用	全免		
備註	1. 由於整項活動時間較長，請學生自備少量食水和乾糧 2. 已訂9月24日飯盒的學生，會安排於9月13日補回飯盒		

如有查詢，請致電 23800241 與班主任聯絡。

請於 2018 年 9 月 17 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長

2018 年 9 月 12 日



校長 招祥麒博士

回 條

「《創科博覽2018》暨學校STEM教育成果嘉年華」(中四及中五)

敬覆者：有關 貴校通告（編號: S18/19-040）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家 長 姓 名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2018 年 9 月 17 日或以前透過「家校通系統」回覆

2018 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-040

12th September, 2018

To: Parents

InnoTech Expo 2018 and DSS STEM Fair (S.4 and S.5)

The school has arranged the titled activity to familiarize students with the latest development of innovative technology of China and deepen students' understanding of the ancient culture and the modern innovative technology. Details are as follows:

Date of Event	24 th September (Monday)	Time of Event	8:00 a.m. – 1:30 p.m.
Venue of Event	Hong Kong Convention and Exhibition Centre and St. Paul's Convent School		
Time of Assembly	8:00 a.m.	Venue of Assembly	School
Time of Dismissal	1:30 p.m.	Venue of Dismissal	MTR Wan Chai Station
Teacher in charge	Ms. CHUI Sze Ming, Mr. FONG Ho Chi		
Content	8:10 a.m.	Taking coach to St. Paul's Convent School	
	9:00 a.m.	Carnival	
	10:30 a.m.	Seminar (Theme: From STEM to STEAM – My Journey in Soybean Research)	
	11:45 a.m.	Taking coach to Hong Kong Convention and Exhibition Centre	
	12:00 noon	Expo Tour	
	1:30 p.m.	Dismissal in MTR Wan Chai Station	
Fee	Free		
Remarks	1. As it will be a rather long activity, please prepare some drinking water and snacks such as bread and biscuits. 2. Lunch box ordered for 24 th September will be prepared and given to students on 13 th September		

For enquiries, please contact Class Teachers at 2380 0241. Please reply through the "School Comm System" on or before 17th September, 2018. Thank you very much for your attention.


Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip

InnoTech Expo 2018 and DSS STEM Fair (S.4 and S.5)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-040 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **17 September 2018**.

Date: _____